
Pan Leszek Dec poruszył kwestię stypendiów dla młodzieży szczególnie uzdolnionej 

i zwrócił się z zapytaniem, czy są one wypłacane, czy będą wypłacane w latach 

następnych i z jakich środków? 

 


